
HØRINGSUTTALELSE FRAMTIDAS SKOLE  I OS FRA 
DALSBYGDA SKOLES ELEVRÅD  
 
Det er elever fra mellomtrinnet som har deltatt i denne uttalelsen. 
Elevrådet ved Dalsbygda skole mener selvsagt at skola vår ikke skal 
legges ned! Vi trivst veldig bra her. Vi har et veldig bra skolemiljø på 
grunn av at vi har fine folk, supert uteområde og vi lærer mye. Her 
kommer noen punkter vi mener er viktig. 
 
 

 Uten skole her flytter det ikke folk hit. Og kanskje noen flytter 
herfra. 

 Vi føler oss veldig trygg på skolen.  
 Vi vil gå på nærskolen vår.  
 Skola er i bra stand. Vi har nettopp pusset opp gymsalen og det er 

mye annet nytt.  
 Vi har “GUTTS-verkstedet”.  
 Vi bruker hele Dalsbygda i læringen, og vi har mye praktisk. Det 

liker vi. 
 Alle er med alle. De små blir fort trygg her. De små lærer av de 

store, og omvendt. 
 I Dalsbygda samarbeider vi med veldig mange i bygda, blant annet 

bygdekvinnelaget og jaktlaget. 
 Skoleområdet vårt har ikke biltrafikk. 
 Det er lettere å gå på en liten skole nå som det er korona. 
 Det blir lang skolevei til Os, og da kan vi ikke sykle eller gå. Da får 

vi dårligere helse. 
 De har bygd ny barnehage her, og det er synd hvis den skal stå 

tom. De får det ikke like fint her på skolen. 
 Vi tror ikke det blir aktuelt å flytte hele eller deler av 1.-7. hit. 
 Synes det er mye penger å bruke 40-50 mill. på en ny 

ungdomsskole, men den vil jo bli mye brukt. Det er tross alt bedre 
enn å kjøre til Røros. 
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